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Zápisnica 
zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Senci 

zo dňa 12. februára 2025 
 

 
Prítomní:  podľa priloženej prezenčnej listiny  
 
Overovatelia:  Ing. Martina Bollová 
   Ing. David Tengeri 
    
Ospravedlnený:  Mgr. Gyula Bárdos 
    
  
 Primátor mesta Ing. Pavol Kvál zvolal v poradí I. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
v roku 2025 v zmysle zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 
predpisov. Rokovanie Mestského zastupiteľstva otvoril Ing. Pavol Kvál – primátor mesta 
o 09:00 h. Za overovateľov zápisnice  zo zasadnutia MsZ boli ustanovení Ing. Martina Bollová 
a Ing. David Tengeri. Z účasti na zasadnutí MsZ sa ospravedlnil Mgr. Gyula Bárdos. Za 
zapisovateľku bola určená Mgr. Bronislava Gašparová.  
 
Program: 

1. Otvorenie  
2. Informatívna správa hlavného kontrolóra  č. 1/I/2025 z výsledku vykonaných kontrol  
3. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2024 
4. Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva v Senci 
5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.   /2025, ktorým sa určujú školské obvody pre 

základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Senec a spoločné školské obvody 
pre obce, s ktorými má Mesto Senec uzatvorenú dohodu   

6. Návrh na udelenie „Ceny mesta Senec“ a „Ceny primátora“ za rok 2024 
7. A. Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 173/2024, zo dňa 11.12.2024 (prevod správy 

majetku_ ZŠ Mlynská) 
7.B Návrh na prevod správy majetku Mesta Senec 

8. Regulácia vyhradených parkovacích miest 
9. Výstavba a modernizácia infraštruktúry VOD v meste Senec - Záchytné parkovisko - 

Parkovací dom - Železničná - II. Etapa 
10. Obnova budovy na ul. Pribinova – zníženie energetických nákladov 
11. Návrh na bezodplatný prevod pozemkov a polozapustených kontajnerov do majetku 

mesta Senec – Nová Tehelňa Senec, RAPID-IS, s.r.o. 
12. Návrh na odkúpenie nehnuteľností (Mgr. Kišková Mária, MUDr. Lenártová Beáta, Ing. 

Jozef Olas; Šamorínska ul., Senec, cyklistická cesta Senec – JUH) 
13. Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti (Debnárová Zdeňka, Čizmaziová Renáta; Šamorínska 

ul., Senec, cyklistická cesta Senec – JUH) 
14. Návrh na udelenie odmeny hlavnému kontrolórovi za rok 2024 
15. Informácia pána primátora o dianí v meste Senec za uplynulé obdobie 
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16. Interpelácie 
17. Rôzne 
18. Záver 

 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1;  
 
 

2. Informatívna správa hlavného kontrolóra  č. 1/I/2025 z výsledku vykonaných 
kontrol  

 
- Ing. Nataša Urbanová – hlavná kontrolórka poslancom predložila informatívnu 

správu z výsledku vykonaných kontrol, v ktorej sú uvedené aj odporúčania ku 
kontrolným zisteniam.  

 
Uznesenie MsZ č. 1/2025 
 

I. MsZ  prerokovalo Informatívnu správu hlavného kontrolóra  č. 1/I/2025 z výsledku 
vykonaných   kontrol 

 
II. MsZ berie na vedomie  Informatívnu správu hlavného kontrolóra  č. 1/I/2025 

z výsledku vykonaných kontrol  
 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 

3. Správa hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2024 
 

- Ing. Nataša Urbanová – hlavná kontrolórka predložila správu o kontrolnej činnosti 
za rok 2024 

 
Uznesenie MsZ č. 2/2025 
 

I. MsZ prerokovalo správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2024 
 

II. MsZ berie na vedomie správu hlavného kontrolóra o kontrolnej činnosti za rok 2024 
 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
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4. Dodatok č. 1 k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva v Senci 
 

- Ing. Pavol Kvál – informoval poslancov, že nakoľko sa pozvánka a materiál na 
zasadnutie MsR a MsZ zasielajú poslancom elektronicky cez webový portál 
„Zasadnutia“ je potrebné túto skutočnosť zmeniť aj v Rokovacom poriadku. Druhá 
zmena sa týka počtu vykonaných kontrol uznesení hlavnou kontrolórkou – zosúladil sa 
skutočný stav so stavom uvedeným v Rokovacom poriadku; 

- Ing. Ján Pullman – poukázal na technické problémy pri používaní portálu Zasadnutia. 
Požiadal o nápravu. Požiadal, aby vždy prišla adresátovi notifikácia, keď sa zmení alebo 
upraví bod zasadnutia.  
Ing. Ján Pullman podal pozmeňujúci návrh v tretej časti, článok 19, ods. 2 navrhol 
vypustiť poslednú vetu: “Na poslednom zasadnutí MsZ v kalendárnom roku predkladá 
hlavný kontrolór mesta všetky nesplnené uznesenia MsZ”. 

Poslanci hlasovali sa pozmeňujúci návrh p. Pullmana 
 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený pozmeňujúci návrh bol schválený 
 

- Ing. Mária Hudáková – má pripomienku k definícii: distribuované elektronicky a k 
bodu 1 uvedeného hore v predkladanom materiáli. Materiál poslanci mohli dostávať 
elektronicky s linkom, kde sú materiály zverejnené na stránke mesta spolu s pozvánkou. 
Ušetríme tým prácu a prejdeme nedorozumeniam. Toto by úplne stačilo. Bod 1. by sa 
mal dať z rokovacieho poriadku preč. Ak sa dohodneme, že máme nejaký svoj portál a 
budeme ho používať, to je v poriadku, ale kľudne môžeme dostávať do e-mailu oznam, 
pretože materiál je zverejnený na stránke mesta. Takto si určíme, že tento portál 
musíme používať. Portál je nefunkčný, nemá žiadnu pridanú hodnotu, pretože sú na 
ňom tie isté materiály, ktoré sú zverejnené na stránke mesta. Ušetríme kopec roboty, 
peňazí a nedorozumení. Na portáli je materiál zverejnený neprehľadne. Poznamenala, 
že poslanci by mali mať zároveň prístup aj ku materiálom distribuovaným na rokovanie   
mestskej rady ako aj komisií. Nechce, aby sme mali v rokovacom poriadku uvedený 
portál. Tým pádom by to bolo záväzné. Zmena rokovacieho poriadku by mala prejsť 
širšou diskusiou. Žiada vypustiť poznámku 1, že to musí byť cestou. 
www.zasadnutiesenec.sk. Stačí tam napísať elektronicky; 

- Ing. arch. Richard Pauer – súhlasí, že modul zasadnutia zastupiteľstva ešte nefunguje 
na 100%, ale myslí si, že by to po odstránení chybičiek mohlo fungovať dobre. Je dobré 
mať všetky body, uznesenia zlúčené v jednom balíku, do ktorého budeme mať prístup. 
Je tu aj možnosť si vyhľadávať materiál z minulých zasadnutí zastupiteľstva. Myslí si, 
že portál je dobrá myšlienka; 

- Ing. Pavol Kvál – požiadal poslancov, aby s pracovníkmi mesta ohľadne portálu  
komunikovali, nahlasovali problémy, nesúlad, výhrady. Vylaďme chyby a myslí si, že 
to bude dobre fungovať. Portál má aj ten širší rozsah, že si tam poslanci budú môcť 
vyhľadať aj uznesenia z komisií a iné veci s tým súvisiace; 

http://www.zasadnutiesenec.sk/
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- Ing. Mária Hudáková – podala pozmeňujúci návrh zrušiť poznámku pod čiarou: „1 
Pozvánka a materiál k bodom rokovania Mestského zastupiteľstva budú distribuované cez elektronický 
webový portál Zasadnutia (https://zasadnutia.senec.sk), prístupný cez autorizáciu (meno, heslo) 
poslancov. Informácia o plánovanom konaní zasadnutia je rozposlaná ako notifikácia na e-mail 
príslušného poslanca. V doručenej e-mailovej notifikácii je uvedený link na zasadnutie s povinným 
prihlásením sa do portálu Zasadnutia. Prístupy do elektronického webového portálu Zasadnutia zriaďuje 
IT oddelenie Mesta Senec. Poslanec je povinný chrániť prihlasovacie údaje pred neoprávnenými 
osobami. V prípade straty, alebo nefunkčnosti prístupov je povinný poslanec kontaktovať IT oddelenie 
MsÚ, ktoré doručí žiadateľovi nové prihlasovacie údaje.“  
 

Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený pozmeňujúci návrh bol schválený 
 
Uznesenie MsZ č. 3/2025 
 

I. MsZ prerokovalo návrh Dodatku č. 1 k Rokovaciemu poriadku Mestského 
zastupiteľstva v Senci 

II. MsZ schvaľuje návrh Dodatku č. 1 k Rokovaciemu poriadku Mestského zastupiteľstva 
v Senci 

 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 

5. Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č.   /2025, ktorým sa určujú školské 
obvody pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Senec a spoločné 
školské obvody pre obce, s ktorými má Mesto Senec uzatvorenú dohodu   

 
- VZN o určení školských obvodov predložila PeadDr. Ľudmila Ďurďovičová – vedúca 

útvaru školstva a športu 
 

Uznesenie MsZ č. 4/2025 
 

I. MsZ prerokovalo návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2025, ktorým sa určujú 
školské obvody pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Senec 
a spoločné školské obvody pre obce, s ktorými má Mesto Senec uzatvorenú dohodu.   

 
II. MsZ schvaľuje návrh  Všeobecne záväzného nariadenia č. 1/2025, ktorým sa určujú 

školské obvody pre základné školy v zriaďovateľskej pôsobnosti Mesta Senec 
a spoločné školské obvody pre obce, s ktorými má Mesto Senec uzatvorenú dohodu. 

 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 

https://zasadnutia.senec.sk/
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6. Návrh na udelenie „Ceny mesta Senec“ a „Ceny primátora“ za rok 2024 
 

- Ing. Pavol Kvál – predložil návrhy na udelenie Ceny mesta a Ceny primátora za rok 
2024, ktoré na prerokovanie predložili poslanecké kluby 

 
Uznesenie MsZ č. 5/2025 
 

I. MsZ prerokovalo materiál: Návrh na udelenie „Ceny mesta Senec“ a „Ceny 
primátora“ za rok 2024 
 

II. MsZ schvaľuje udeliť  
a) Cenu mesta Senec za rok 2024: pani  Pavle Múcskovej 

pánovi MUDr. Michalovi Oravcovi 
pánovi Martinovi Lettrichovi 

              pánovi RNDr. Jánovi Nádaszkému, PhD.  
pánovi Petrovi Szabovi 

       
a každému ocenenému vyplatiť peňažnú odmenu vo výške 700,- Eur 
 
  pánovi Ing. Rastislavovi Paulovičovi -  Kňazovického medaila 
  pánovi Ladislavovi Michalkovi - Kňazovického medaila 
a každému ocenenému vyplatiť peňažnú odmenu vo výške 400,- Eur 
 
b) Cenu primátora za rok 2024:   pánovi Zdenkovi Černayovi 
 
a ocenenému odovzdať vecný dar v hodnote v hodnote 700,- Eur 

 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 

7. A. Návrh na zrušenie Uznesenia MsZ č. 173/2024, zo dňa 11.12.2024 (prevod 
správy majetku_ ZŠ Mlynská) 

 
- materiál predložila JUDr. Lucia Podhorová – vedúca útvaru právneho a správy 

majetku. Nakoľko v prijatom uznesení bola nesprávne uvedená obstarávacia cena, 
navrhujeme zrušiť schválené uznesenie a prijať nové uznesenie, v ktorom bude  
uvedená správna obstarávacia cena. 

 
Uznesenie MsZ č. 6/2025 
 

I. MsZ po prerokovaní schvaľuje zrušenie Uznesenia MsZ v Senci č. 173/2024, ktorým 
bol schválený prevod správy majetku mesta Senec „Zvýšenie kapacity Základnej školy 
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Mlynská“ v obstarávacej cene  vo výške 909 043,71 € na Základnú školu  Mlynská 50, 
Senec. 
 

Hlasovanie: 
Za: 19, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 2; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 
7.B Návrh na prevod správy majetku Mesta Senec 
 

- Ing. Pavol Kvál – predložil VZN o elektronickej komunikácii 
 
Uznesenie MsZ č. 7/2025 
 

I. MsZ po prerokovaní schvaľuje prevod správy majetku Mesta Senec v zmysle zákona č. 
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov a v zmysle Čl. 5 Zásad 
hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Senec v platnom znení na základe 
protokolu o prevode správy k 19.02.2025,  a to: 
"Zvýšenie kapacity Základnej školy Mlynská na Základnú školu Mlynská, 
Mlynská 50, 903 01 Senec" nehnuteľný a hnuteľný majetok v obstarávacej cene 
celkom vo výške 899 553,71  Eur (slovom 
osemstodeväťdesiatdeväťtisícpäťstopäťdesiattri eur a sedemdesiatjeden centov). 

 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 

8. Regulácia vyhradených parkovacích miest 
 

- Ing. Pavol Kvál - predložil materiál Regulácia vyhradených parkovacích miest. Po 
diskusii na ostatnom zasadnutí MsZ k parkovacej politike vyplynulo, aby sa vyhradené 
parkovacie miesta obmedzili. Pripravili sme tri varianty, ktoré prešli komisiou 
cestovného ruchu, dopravy a parkovania a komisiou výstavby. Obidve komisie 
odporúčajú prijať variant č. 2, mestská rada odporúča prijať variant č. 3. Členovia 
Mestskej rady v Senci sa dohodli, že v súčasnosti platné vyhradené parkovacie miesta 
sa povolia užívať do 30.04.2025. Po tomto termíne budú všetky vyhradené parkovacie 
miesta zrušené (okrem tých, čo sa týmto uznesením povolia); 

- Ing. Rudolf Bittner – do budúcna požiadal, aby sa dala možnosť zaplatiť parkovné aj 
individuálnym prípadom; 

- Ing. Ján Pullman – za vyhradené parkovacie miesta pre podnikateľské subjekty sa 
bude vyrubovať daň za zabratie verejného priestranstva. Tým pádom bude parkovacie 
miesto obsadené 24 h/7 dní v týždni. Táto alternatíva mu prekáža. Nakoľko by mohli 
byť tie parkovacie miesta využité počas víkendov, keď sa v meste konajú akcie. Preto 
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členovia mestskej rady prijali variant č. 3, aby regulácia v centrálnej zóne bola čo 
najviac otvorená verejnosti; 

- Ing. Pavol Kvál -  obidve komisie sú za variant č. 2, pretože podnikateľovi nejde len 
o to, aby niekde zaparkoval svoje vozidlo, ale aj o to, aby vedel svoju prevádzku 
zásobovať. Prevádzky fungujú aj cez víkend. Ak nebude mať vyhradené parkovacie 
miesto, obmedzíme fungovanie jeho prevádzky. Podnikateľ si zváži, že či to parkovacie 
miesto potrebuje pre fungovanie svojej prevádzky a že či si ho prenajme. Po prijatí 
žiadosti o predelenie vyhradeného parkovacieho miesta zamestnanec mesta  zhodnotí či 
je požiadavka opodstatnená. Aj keď je parkovacia politika schválená – po spustení, 
v priebehu roka budeme reflektovať na potreby a požiadavky a pravidlá sa môžu meniť; 

- PhDr. Mgr. Gabriella Németh  - po prediskutovaní sa prikladajú k schváleniu variantu 
č. 2, nakoľko ak by sme odsúhlasili variant č. 3, tak nie je žiadna možnosť vyhradiť 
parkovacie miesto (okrem taxikárov); 

- Ing. Ján Pullman – je za variant č. 3. Variant č. 3 hovorí o tom, že po zavedení 
parkovacej politiky sa zrušia vyhradené parkovacie miesta, okrem ZŤP a taxi. Do 
variantu č. 3 nám stačí dopísať do poslednej vety: „Mesto Senec si tiež vyhradzuje 
právo vyhradiť / vymedziť parkovacie miesta (napr. pre potrebu zamestnancov, 
detašovaných pracovísk alebo pracovísk v zriaďovateľskej pôsobnosti ako aj pre 
potreby všeobecného zásobovania a školské zariadenia)“ do zátvorky podnikateľské 
subjekty;  

- PhDr. Mgr. Gabriella Németh  - ak je takáto možnosť – tak súhlasia s doplneným 
variantom č. 3; 

- Mgr. Peter Príbelský – navrhol, aby sa do variantu č. 3 do zátvorky doplnili aj 
nepodnikatelia 
 

- poslanci hlasovali za pozmeňujúci návrh pp. Pullmana doplniť do variantu č. 3, že 
mesto si vyhradzuje právo vyhradiť parkovacie miesto aj pre podnikateľské subjekty 

 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený pozmeňujúci návrh bol schválený 
 

- poslanci hlasovali za pozmeňujúci návrh pp. Príbelského doplniť do variantu č. 3, že 
mesto si vyhradzuje právo vyhradiť parkovacie miesto v odôvodnených prípadoch aj 
pre nepodnikateľské subjekty 

 
Hlasovanie: 
Za: 3, proti: 6, zdržal sa: 11, neprítomný: 1; 
Uvedený pozmeňujúci návrh nebol schválený 
 
Uznesenie MsZ č. 8/2025 
 

I. MsZ prerokovalo návrh materiálu „Vyhradené parkovacie miesta“ za účelom regulácie 
vyhradených parkovacích miest. 
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II. MsZ schvaľuje materiál „Vyhradené parkovacie miesta“ variant č. 3  za účelom 
regulácie vyhradených parkovacích miest. 

 
Hlasovanie: 
Za: 19, proti: 0, zdržal sa: 1, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 

9. Výstavba a modernizácia infraštruktúry VOD v meste Senec - Záchytné 
parkovisko - Parkovací dom - Železničná - II. Etapa 

 
- Mgr. Angelika Matlohová – predložila návrh na realizáciu projektu parkovací dom na 

Železničnej ul.  
 
Uznesenie MsZ č. 9/2025 
 
I. MsZ  prerokovalo návrh na realizáciu projektu „Výstavba a modernizácia 

infraštruktúry VOD v meste Senec – Záchytné parkovisko – Parkovací dom – 
Železničná – II. Etapa“. 
 

II. MsZ schvaľuje predloženie Žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 
za účelom realizácie projektu „Výstavba a modernizácia infraštruktúry VOD v 
meste Senec – Záchytné parkovisko – Parkovací dom – Železničná – II. Etapa “ 
v rámci výzvy PSK-MD-003-2024-ITI-KF na podporu rozvoja udržateľnej 
mobility BSK.   

 
III. MsZ schvaľuje zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia  

nenávratných finančných prostriedkov z Programu Slovensko. 
 

IV. MsZ schvaľuje zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 
realizovaného projektu „Výstavba a modernizácia infraštruktúry VOD v meste 
Senec – Záchytné parkovisko – Parkovací dom – Železničná – II. Etapa “, ktorého 
ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta Senec a platným Programom 
hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Senec na roky 2019 – 2028. 

 
V. MsZ schvaľuje zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov 

z rozpočtu Mesta Senec. 
 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
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10. Obnova budovy na ul. Pribinova – zníženie energetických nákladov 
 

- Mgr. Angelika Matlohová – predložila návrh na realizáciu projektu zníženie 
energetických nákladov – obnova budovy na Pribinovej ul.  

 
Uznesenie MsZ č. 10/2025 
 

I. MsZ  prerokovalo návrh na realizáciu projektu „Obnova budovy na ul. Pribinova – 
zníženie energetických nákladov“. 

II. MsZ schvaľuje predloženie Žiadosti o poskytnutie nenávratného finančného príspevku 
za účelom realizácie projektu „Obnova budovy na ul. Pribinova – zníženie 
energetických nákladov“ v rámci výzvy PSK-SIEA-007-2024-ITI-EFRR na 
podporu energetickej efektívnosti a využívanie OZE vo verejných budovách. 

III. MsZ schvaľuje zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia  
nenávratných finančných prostriedkov z Programu Slovensko. 

IV. MsZ schvaľuje zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie 
realizovaného projektu „Obnova budovy na ul. Pribinova – zníženie energetických 
nákladov“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom mesta Senec 
a platným Programom hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja mesta Senec na roky 
2019 – 2028, vo výške 26 990,20  EUR.   

V. MsZ schvaľuje zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov 
z rozpočtu Mesta Senec. 

 
Hlasovanie: 
Za: 18, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomní: 3; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 

11. Návrh na bezodplatný prevod pozemkov a polozapustených kontajnerov do 
majetku mesta Senec – Nová Tehelňa Senec, RAPID-IS, s.r.o. 

 
- JUDr. Lucia Podhorová  – predložila návrh na bezodplatný prevod pozemkov 

a polozapustených kontajnerov do majetku mesta 
 
Uznesenie MsZ č. 11/2025 
 

I. MsZ po prerokovaní schvaľuje bezodplatný prevod: 
 

• pozemok C-KN parc. č. 5700/47, ostatná plocha o výmere 45 m2 a pozemok C-KN 
parc. č. 5700/27, ostatná plocha o výmere 69 m2, okres Senec, obec Senec, k.ú. Senec, 
vedené na LV č. 8763 ;  

• polozapustené kontajnery vybudované na vyššie uvedených pozemkoch od vlastníka 
RAPID-IS, s.r.o., Lombardiniho 17, 831 03 Bratislava, IČO:35 73 85 11 na základe 
zmluvy o bezodplatnom odovzdaní majetku do vlastníctva mesta Senec   
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6 MsZ určuje lehotu na uzatvorenie Zmluvy o bezodplatnom odovzdaní majetku 

do 6 mesiacov odo dňa schválenia tohto uznesenia. 
 

II.  Po uplynutí lehoty uvedenej v bode II.  toto uznesenie stráca platnosť.  
 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 

12. Návrh na odkúpenie nehnuteľností (Mgr. Kišková Mária, MUDr. Lenártová 
Beáta, Ing. Jozef Olas; Šamorínska ul., Senec, cyklistická cesta Senec – JUH) 

 
- Ing. Pavol Kvál – predložil návrh na odkúpenie nehnuteľnosti 

 
Uznesenie MsZ č. 12/2025 
 
I. MsZ po prerokovaní schvaľuje odkúpenie nehnuteľností, a to: 

 
A.  

• pozemok C-KN parc.č. 5437/9, druh pozemku: orná pôda o výmere 63 m2,  
• pozemok C-KN parc.č. 5437/10, druh pozemku: orná pôda o výmere 6 m2,  
evidované na liste vlastníctva č.8703 v katastrálnom území Senec od vlastníkov: 
 

1. Kišková Mária r. Olasová, Mgr., Potočná 2647/108, Skalica, PSČ 909 01, SR, 
spoluvlastnícky podiel: 3851/10000, 

2. Lenártová Beáta r. Olasová, MUDr., Mlynská 446/41, Senec, PSČ 903 01, SR, 
spoluvlastnícky podiel: 2816/10000, 

3. Olas Jozef r. Olas, Ing., Mlynská 51, Senec, PSČ 903 01, SR, spoluvlastnícky 
podiel:3333/10000, 

za kúpnu cenu vo výške 25,- €/m2 čo činí za výmeru 69 m2 spolu 1 725,- €,  za účelom 
vybudovania cyklistickej cesty Senec – JUH. 

B.  
• pozemok C-KN parc.č. 5441/2, druh pozemku: orná pôda o výmere 810 m2, 
• pozemok C-KN parc.č. 5441/3, druh pozemku: orná pôda o výmere 350 m2, 
• pozemok C-KN parc.č. 5441/4, druh pozemku: orná pôda o výmere 248 m2, 
evidované na liste vlastníctva č.6388 v katastrálnom území Senec od vlastníkov: 
 

1. Kišková Mária r. Olasová, Mgr., Potočná 2647/108, Skalica, PSČ 909 01, SR, 
spoluvlastnícky podiel: 1/3, 

2. Lenártová Beáta r. Olasová, MUDr., Mlynská 446/41, Senec, PSČ 903 01, SR, 
spoluvlastnícky podiel: 1/3, 
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3. Olas Jozef r. Olas, Ing., Mlynská 51, Senec, PSČ 903 01, SR, spoluvlastnícky 
podiel:1/3 

za kúpnu cenu nasledovne: 
• pozemok C-KN parc.č.5441/2 vo výške 25,- €/m2 čo činí za výmeru 810 m2 spolu 20 250,- €,   
• pozemok C-KN parc.č.5441/3 vo výške 15,- €/m2 čo činí za výmeru 350 m2 spolu 5 250,- €,   
• pozemok C-KN parc.č.5441/4 vo výške 15,- €/m2 čo činí za výmeru 248 m2 spolu 3720,- €,   
za účelom vybudovania cyklistickej cesty Senec – JUH. 

C.  
• pozemok C-KN parc.č. 5441/2, druh pozemku: orná pôda o výmere 810 m2, 
• pozemok C-KN parc.č. 5441/3, druh pozemku: orná pôda o výmere 350 m2, 
• pozemok C-KN parc.č. 5441/4, druh pozemku: orná pôda o výmere 248 m2, 
evidované na liste vlastníctva č.6388 v katastrálnom území Senec od vlastníkov: 
 

1. Kišková Mária r. Olasová, Mgr., Potočná 2647/108, Skalica, PSČ 909 01, SR, 
spoluvlastnícky podiel: 1/3, 

2. Lenártová Beáta r. Olasová, MUDr., Mlynská 446/41, Senec, PSČ 903 01, SR, 
spoluvlastnícky podiel: 1/3, 

3. Olas Jozef r. Olas, Ing., Mlynská 51, Senec, PSČ 903 01, SR, spoluvlastnícky 
podiel:1/3 

za kúpnu cenu nasledovne: 
• pozemok C-KN parc.č.5441/2 vo výške 25,- €/m2 čo činí za výmeru 810 m2 spolu 20 250,- €,   
• pozemok C-KN parc.č.5441/3 vo výške 15,- €/m2 čo činí za výmeru 350 m2 spolu 5 250,- €,   
• pozemok C-KN parc.č.5441/4 vo výške 15,- €/m2 čo činí za výmeru 248 m2 spolu 3720,- €,   
za účelom vybudovania cyklistickej cesty Senec – JUH. 
 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 

13. Návrh na odkúpenie nehnuteľnosti (Debnárová Zdeňka, Čizmaziová Renáta; 
Šamorínska ul., Senec, cyklistická cesta Senec – JUH) 

 
- Ing. Pavol Kvál – predložil návrh na odkúpenie nehnuteľnosti 

 
Uznesenie MsZ č. 13/2025 
 

I. MsZ po prerokovaní schvaľuje odkúpenie nehnuteľnosti, a to: 
 

• pozemok E-KN parc.č. 982/1, druh pozemku: orná pôda o výmere 80 m2, evidovaný 
na liste vlastníctva č.9252 v katastrálnom území Senec, od vlastníkov: 

 
1. Debnárová Zdeňka r. Brindzová, J.Jesenského 2060/4, Senec, PSČ 903 01 SR, 

spoluvlastnícky podiel: 1/4, 
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2. Čizmaziová Renáta r. Hirniaková, Hollého 2154/5, Senec, PSČ 903 01, SR, 
spoluvlastnícky podiel: 4/8, 
za kúpnu cenu vo výške 25,- €/m2 čo činí za výmeru 60 m2 spolu 1 500,- €, a to: 
za podiel na pozemku o veľkosti 1/4 k celku t. j. o výmere 20 m2 x 25,- €/m2  t.j. 500,- €, 
za podiel na pozemku o veľkosti 4/8 k celku t. j. o výmere 40 m2 x 25,- €/m2  t.j. 1000,-€, 
za účelom vybudovania cyklistickej cesty Senec – JUH. 

 
Hlasovanie: 
Za: 20, proti: 0, zdržal sa: 0, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 

14. Návrh na udelenie odmeny hlavnej kontrolórke za rok 2024 
 

- PhDr. Mgr. Tomáš Mókoš – predložil návrh na udelenie odmeny hlavnej kontrolórke 
za rok 2024 

- Ing. Ján Pullman – zaujíma sa, o akej sume sa bavíme – koľko je to tých 20 % a či je 
to kryté rozpočtom; 

- p. Peter Kmeť -  vyjadril svoje zamyslenie sa nad tým, že v návrhu nie je progres. Chcel 
by vedieť, čo je za bežný plat a čo za odmenu. Od zamestnanca štandardne očakávame 
zodpovedný prístup a za to má štandardný plat. Nie je proti udeleniu odmeny, ale chcel 
by vyčíslenie, čo je za čo. Prečo je to 20 % a prečo nie 15, 8, 12 %? Je potrebné to 
sprehľadniť. Ako sme prišli na tú sumu, aké boli úspory mesta, čo sa kontrolami 
ušetrilo?; 

- Ing. Pavol Kvál – považuje za nedôstojné to takto rozoberať. Poslanci svojím 
hlasovaním vyjadria súhlas alebo nesúhlas s predloženým návrhom. Ak ste nespokojní, 
budete proti, dajte protinávrh. Funkcia hlavnej kontrolórky je veľmi špecifická 
záležitosť. Poznamenal, že napr. poslanci neodsúhlasili návrh kontroly, ktorý predložil 
p. p. Kmeť. Pani kontrolórka aj napriek neodsúhlasení kontroly zo strany poslancov 
navrhovanú kontrolu p. Kmeťa vykonala. Hlavná kontrolórka robí veľa vecí navyše a ja 
nápomocná vedeniu mesta a  ostatným kolegom pri každodennej práci. To, že tabuľka 
určuje plat, neznamená, že je to dostatočné. Nemyslí si, že je nejaký vzorec alebo 
postup, aby sa vyčíslilo, čo sa kontrolou ušetrilo; 

- p. Peter Kmeť -  poslanci majú nárok na informácie, ako sme na výšku odmeny prišli a 
treba si tých 20 % obhájiť; 

- Ing. Pavol Kvál – ide aj o rozsah a detaily vykonaných kontrol. Keď s pani 
kontrolórkou preberáme kontroly, keď ich podpisujem, často pátra do takých detailov, 
že ja ju niekedy stopujem, že už nemusí ísť až tak hlboko, pretože tá kontrola je riadne 
zadefinovaná. Ona je taká detailistka, že niekedy si ešte navyše pridá, aby tá kontrola 
bola naozaj komplexná, nad rámec toho, čo jej poslanci zadefinujú. Nemusí to robiť. 
Robí to pre poslancov, aby mali väčší prehľad. Toto mnohí poslanci berú ako 
samozrejmosť a nevnímajú to, že robí niečo navyše. Vyzval pána poslanca Mókoša, 
nech odprezentuje, ako vypočítal 20 %; 
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- PhDr. Mgr. Tomáš Mókoš – návrh na pridelenie odmeny je v súlade so zákonom. 
Hlavná kontrolórka v priebehu roka predkladá z vykonaných kontrol písomné správy, v 
ktorých nás detailne informuje o výsledkoch svojich zistení. Ak ste boli s prácou 
kontrolórky nespokojní, už vtedy ste mali reagovať; 

- Ing. Mária Hudáková – pán poslanec sa pýtal na legitímnu vec a treba na ňu 
odpovedať. Hlavného kontrolóra si volia poslanci a im sa zodpovedá a poslanci mu 
dávajú úlohy. V iných obciach a BSK je bežné, že hlavný kontrolór kontroluje aj na 
základe podnetov poslancov a aj sám vyhľadáva a kontroluje, keď má podozrenie, že 
niečo nie je v poriadku. Opísali ste prácu bežného kontrolóra, je tu normálne legitímna 
debata a vy ju otáčate proti poslancom, ktorí sa pýtajú. Napríklad môžete uviesť, akou 
kontrolou sa ušetrilo? Kontrolou cestovných príkazov MŠK sa tiež mohlo ušetriť. Vy 
máte iný meter, čo je nadštandardný výkon a čo je bežná náplň práce. Bola by rada, aby 
sme neprehupovali tento bod do osobnej roviny. Považuje za legitímne sa pýtať a bolo 
by dobré, aby boli otázky zodpovedané. Primátor by nemal nejakým spôsobom zadávať, 
manipulovať alebo radiť hlavnému kontrolórovi, čo je nad rámec kontroly. Kontrolóra 
si volia poslanci a im sa hlavný kontrolór v prvom rade zodpovedá. Má za to, že ich 
požiadavka na kontrolu cestovných príkazov MŠK sa doteraz neuskutočnila; 

- Ing. Pavol Kvál – v žiadnom prípade nechodím a nezasahujem do kontrol, práve 
naopak, podporujem ju, aby robila kontroly tak, aby keď sem prídeme, aby sme mohli 
s kľudným svedomím všetko prečítať a odprezentovať a aby nás to nedobehlo niekedy 
v budúcnosti pri inej kontrole; 

- PhDr. Mgr. Tomáš Mókoš vzhľadom k tomu, že padla mylná informácia na vykonanú 
činnosť hl. kontrolóra chcel upresniť, že kontrola zúčtovania dotácií aj cesťákov MŠK 
Senec bola vykonaná ešte v roku 2023, ak sa nemýli; 

- Ing. Ján Pullman – upozornil na chybu v dôvodovej správe, pretože podľa zákona o 
obecnom zriadení je možné schváliť odmenu až do výšky 30 %, nie do 20;  

- p. Andrea Šlosárová – uvítala by, keby v dôvodovej správe bolo presne definované, 
koľko je tých 20 %. Zadefinovať presnú sumu. Požiadala o stiahnutie materiálu z 
dnešného rokovania a predložiť doplnený materiál na najbližšie rokovanie MsZ; 

- Ing. Pavol Kvál – v diskusii predtým to povedal p. poslanec Pullman - že si žiada 
vyčísliť, koľko je tých 20 %; 

- Mgr. Kristína Harvanová Černayová – v dôvodovej správe je uvedené, na základe 
ktorého paragrafu sa vlastne navrhuje zvýšenie tej odmeny. Myslí si, že to patrí k 
základnému vzdelaniu poslanca, aby si študoval predpisy, či sú to všeobecne záväzné 
nariadenie mesta alebo sú to právne predpisy, ktoré sú zverejnené v Zbierke zákonov. Je 
treba povedať, že § 18 c zákona o obecnom zriadení presne hovorí o tom, ako sa tvorí 
plat poslanca, je tam uvedený koeficient, je tam odkaz na priemernú mesačnú mzdu 
zamestnanca v hospodárstve, z ktorej sa vlastne táto odmena vypočítava. Je tam 
uvedená možnosť zvýšenia až do výšky 30 %. Takže pokiaľ niekto má záujem, môže si 
to pozrieť. Ak nevie, tak kľudne sa môže obrátiť na právne oddelenie mesta alebo aj na 
nás, na poslancov. Neverí, že by im s tým niekto nepomohol. Riešime tu plat kontrolóra 
a to, čo požadujete, sú všetko všeobecne známe skutočnosti, ktoré si viete pozrieť. Nie 
je tu nič zamlčované; 
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- Ing. Juraj Gubáni – odmena vychádza na 640 € v hrubom na mesiac. Vyzdvihol 
neúnavnú prácu kontrolórky, ktorá nie raz pracuje aj dlhšie, než je normálna pracovná 
doba, aj po 18tej hodine; 

- PhDr. Gabriela Németh – hovoriť o plate je chúlostivá vec, je to oblasť, ktorá sa 
každého bytostne dotýka. Celá debata, ktorá prebehla, bola nedôstojná, už aj z toho 
dôvodu, že nemá vedomosť o tom, že by hociktorý poslanec mal na pani kontrolórku 
požiadavku, alebo výčitku, že niečo neurobila. Práve naopak. Vždy, keď sme sa na ňu 
obrátili, že by sme chceli vykonať kontrolu nad rámec plánu kontrol, vždy bola ochotná 
kontroly vykonať v spokojnosti všetkých poslancov. Najspravodlivejšie by bolo, keby 
pani hlavná kontrolórka by túto odmenu mala zapracovanú už v rámci mesačného platu. 
Vyjadrila sa za klub Maďarská aliancia, že sú s prácou hlavnej kontrolórky spokojní 
a že spolupráca do budúcna bude aspoň na takej úrovni, ako bola doteraz a za návrh 
zahlasuje; 

- Ing. Pavol Kvál – stotožňuje sa s názorom p. p. Németh. Hlavná kontrolórka je pre 
mesto veľkou oporou, je striktná, výsledky z kontrol sú kritické aj dnu, aj von, tak ako 
majú byť; 

- Ing. Nataša Urbanová – ďakuje za slová chvály na jej osobu. Za odmenu bude vďačná. 
Poznamenala, že vyčísliť, koľko by sa kontrolami ušetrilo, je veľmi ťažké. Veľa kontrol 
iba poukazuje na procesné nedostatky, ktoré treba odstrániť. Poznamenala, že ku 
všetkým kontrolám pristupuje rovnako a svoju prácu vykonáva maximálne svedomito. 

 
Uznesenie MsZ č. 14/2025 
 

I. MsZ prerokovalo návrh na udelenie odmeny za rok 2024 hlavnej kontrolórke v zmysle 
§ 18c ods.5 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení vo výške 20 % zo súčtu 
mesačných platov za obdobie roka 2024  
 

II. MsZ  schvaľuje  návrh  na udelenie odmeny za rok 2024 hlavnej kontrolórke v zmysle 
§ 18c ods.5 zákona č.369/1990 Zb. o obecnom zriadení vo výške 20 % zo súčtu 
mesačných platov za obdobie roka 2024 

 
Hlasovanie: 
Za: 13, proti: 0, zdržal sa: 7, neprítomný: 1; 
Uvedený návrh bol schválený 
 
 

15. Informácia pána primátora o dianí v meste Senec za uplynulé obdobie 
 

- Ing. Pavol Kvál – poslancov informoval o dianí v meste za uplynulé obdobie 
 
 

16. Interpelácie 
 

Boli podané tri písomne interpelácie poslancov. 
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Peter Kmeť 
Dňa 8.1.2025 som ako poslanec MsZ prostredníctvom poslaneckého e-mailu požiadal mesto 

Senec a zároveň aj oddelenie IT úradu informačných technológii o zabezpečenie opravy videozáznamu 
bodov 41 až 45 z rokovania MsZ zo dňa 11.12.2024, umiestneného na webe zastupitelstvo.sk.  
Do termínu podania interpelácie (5.2.2025) som neobdržal písomnú, ani ústnu odpoveď a stav 
nezverejnenia videozáznamov uvedených bodov 41 až 45 zostal do termínu podania interpelácie 
nezmenený. 
OTÁZKA 1.: Prečo bol zverejnený videozáznam bodu 41 o návrhu úpravy základného platu primátora 
tak, že nezodpovedal skutočnosti? 
OTÁZKA 2.: Prečo nedošlo k náprave, prečo nebol videozáznam opravený, keď existuje správna 
nahrávka? 
OTÁZKA 3.: Prečo nedošlo k oprave ostatných videozáznamov bodov 42 až 45? 
OTÁZKA 4.: Kto je zodpovedný za zverejnenie videozáznamov z MsZ a kto je zodpovedný za kontrolu 
zverejnenia a ako k uvedenému pochybeniu došlo? 
OTÁZKA 5.: Prečo nikto kompetentný nereagoval na zaslaný poslanecký e-mail z 8.1.2025? (23 dní) 
OTÁZKA 6.: Do kedy budú videozáznamy opravené a umiestnené na webe v pôvodnom znení? 
OTÁZKA 7.: Aké opatrenia sa príjmu, aby sa predchádzalo podobným prípadom, že obyvatelia nemajú 
plnohodnotný prístup v videozáznamom z MsZ? 

- Ing. Pavol Kvál – uznáva technickú chybu v audiovizuálnom zázname. V súčasnosti je 
bod doplnený o audio záznam. 

 
David Tengeri 

V súvislosti s prípravou na novú parkovaciu politiku mesta Senec ako aj s prípravou novej cyklo-
infraštruktúry žiadam odprezentovať príslušnými útvarmi na najbližšom zastupiteľstve koncept 
dopravných zmien v meste Senec (pripravované zjednosmernenie ciest, cyklopruhy, cyklocesty, 
parkovacie miesta atď.). Ak budú zmeny realizované vo fázach, žiadam odprezentovať najbližšiu fázu 
detailnejšie a k ďalším fázam iba najhlavnejšie informácie. Správu žiadam podať vo vhodnej forme ako 
pre poslancov MsZ, tak aj širšiu verejnosť. 
 

- Ing. Pavol Kvál – pán Tengeri interpeluje Mateja Vargu, viceprimátora - téma 
interpelácie, prezentácia konceptu zmien v dopravnej a cyklistickej infraštruktúre. 
Neviem úplne presne, že čo by mesto malo urobiť. Ak je niečo nejasné v tom samotnom 
VZN? Alebo či chcete, aby sme ľuďom vysvetlili, ako to bude prebiehať. Myslí si, že 
nie je potreba teraz na zastupiteľstve robiť prezentáciu, prezentovať nejaké projekty, 
projektovú dokumentáciu, ktorá, mimochodom, ešte stále je v kreovaní. To by bola 
aktivita asi na hodinu - dve.  Môžem vás ubezpečiť, že ak ide naozaj len o to, aby sme 
nejakým ľudským alebo pochopiteľným spôsobom preformulovali to, čo vo VZN je 
každému známe alebo jasné. Tak pripravujeme súbor článkov v každom vydaní 
mestských novín, tak isto pripravujeme priebežne informovanie na Facebooku, kde sa 
budeme snažiť grafickou a takou tou nejakou jasnejšou formou vysvetliť ľuďom, čo, 
kde a ako, za koľko bude fungovať. 
Rozhodli sme sa pre najkomplikovanejšiu, relatívne drahšiu, ale zároveň 
najzrozumiteľnejšiu a pre túto dobu asi aj najlepšiu formu. Ideme robiť video návody 
(video prezentáciu alebo inštruktážne videá), ktoré budú v štyroch častiach, v štyroch 
vlnách, kde bude aj vizuálne natočené a prezentované, čo chceme docieliť, prečo to 
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robíme, ako to bude fungovať a pre koho to je určené. To je asi tak v skratke, pokiaľ 
som nezodpovedal, tak nech sa páči, doplniť otázku; 

- Ing. David Tengeri - tá interpelácia nebola o tom, že nejak klasifikovať VZN, čo sa 
týka parkovacej politiky a čo sa týka rezidentného parkovania. V interpelácii ide hlavne 
o tom, že v súvislosti s týmto parkovaním sa bude meniť aj nejaká tá dopravná schéma. 
Či už je to v nejakých vnútroblokoch, alebo je to možno aj v nejakých periférnych 
častiach mesta. Ide tu jednak o parkovanie, jednak o cyklotrasy a konkrétne som tam 
spomínal Štefánikovu ulicu, kde by sa mala vytvoriť cyklotrasa v oboch smeroch a tým 
pádom by sa malo obmedziť aj parkovanie, resp. možno sa zjednosmerní tá cesta, čiže 
práve o takýchto dianiach v meste by sme chceli byť informovaní. S jednosmernením 
jednej cesty súvisí potom možno aj doprava v iných častiach tej mestskej časti. Čiže o 
týchto zmenách by som rád dostal informáciu. Ale nielen v oblasti tej Štefánikovej, ale 
aj v ostatných; 

- Ing. Pavol Kvál  - myslí si, že pôda mestského zastupiteľstva nie je úplne vhodná na to, 
aby sa tu odprezentovalo, že ideme niekde niečo zjednosmerňovať alebo upravovať. To 
by sme mohli potom ísť do extrémov. Všetky veci prechádzajú komisiami, v tých 
komisiách máte svojich členov, takže tie informácie sa k vám dostanú. 
Viete prísť na úrad, popýtať sa kolegov. Ale tej agendy v tomto smere je tak strašne 
veľa, kde možno na týždňovej báze robíme rôzne úpravy a zmeny organizácie dopravy, 
čiže ťažko je aj pre mňa identifikovať, že o čom vás treba informovať. Robíme len v 
zmysle toho, čo máme schválené v rozpočte, či je to v rozsahu a v zmysle toho, čo 
evidujeme ako požiadavky a samozrejme v zmysle toho, čo nám navrhnú projektanti, 
dopravní inžinieri a schvália dopravní policajti. Ak aj pristúpime k nejakej zmene, vždy 
je to po prejdení všetkými týmito náležitosťami. Je to vždy po dôkladnom prehodnotení 
požiadaviek obyvateľov a po odsúhlasení s dopravným inžinierom, projektantom 
a policajtom. Myslí si, že zásah poslanca v takýchto prípadoch, pri všetkej úcte 
k mandátu, je irelevantná. Úlohou poslanca nie je, aby povedal, že nech to nejde sprava, 
doľava, zľava, doprava. Na toto sú odborníci, ktorí to vyriešia a zároveň za to berú aj 
zodpovednosť, že je to vyriešené správne a v prospech ľudí. Takže za mňa len tak v 
krátkosti, ale keď je potreba, tak viem vám individuálne poskytnúť alebo referát 
dopravy vám ukáže všetky veci, ktoré máme naplánované na tento rok alebo 
požiadavky ľudí. Teraz dám ešte slovo viceprimátorovi. K tej Štefánikovej, aby sme 
zodpovedali tú Štefánikovu, lebo to je eurofondový projekt, aj veľký zásah do ulice a 
tam naozaj cítim potrebu vysvetliť, že ako to tam bude fungovať, lebo to je markantný 
zásah; 

- Ing. Juraj Gubáni – najlepšie by bolo, keby sa poslanci, ktorí majú záujem, stretli 
s kompetentnými zamestnancami na mestskom úrade, kde by im bol projekt 
odprezentovaný. Podotkol ale jednu dôležitú vec - všetky veci sú schválené určitým 
procesom, ktorý dokonca ani my nevieme ovplyvniť.  
Štefánikova - cyklotrasa je naviazaná na celý projekt - aj na základnú školu Mlynská. 
Cyklotrasy sa napájajú na kostru cyklotrás. Cyklotrasa smeruje od Hečkovej ulice s 
prepojom, ktorý smeruje na Slnečné jazerá smerom k hotelu Delfín, hotelu Senec. 
Štefánikova ulica bude  jednosmerka. Jeden cyklopruh bude chránený parkujúcimi 
autami, druhý cyklopruh pôjde na druhej strane vozovky v protismere. Je potrebné 
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informovať aj občanov. Na aprílovom zasadnutí budeme informovať poslancov. 
Pripravujeme informáciu aj ohľadom bikesharingu a cykolosčítačov.  

 
Mária Hudáková 
V akom štádiu je vysporiadanie rodinného domu na Šafárikovej ulici  – rodina Dömény.  

Ing. Pavol Kvál – nevie, čo rozumieť pod vysporiadaním. Odporúča p. Hudákovej 
zastaviť sa na úrade, kde jej kompetentný zamestnanec odpovie na otázky. Je tam 
nejaká požiadavka, ktorá prešla jednou komisiou a čaká sa na finančnú komisiu. 
Žiadosťou o prenájme sa zaoberáme. Dom má mesto v 100 % vlastníctve, tam 
vysporiadavať nič netreba. Na dodatočnú otázku p. p. Hudákovej odpovedal, že 
neeviduje žiadosť o odkúpenie a keď žiadosť príde, bude sa postupovať v zmysle toho, 
čo umožňuje zákon. 

 
- pán primátor mesta Ing. Pavol Kvál – na interpelácie poslancom odpovedal ústne alebo 

písomne 
 

17. Rôzne 
 

- p. Eduard Kubala  – informoval, že  v Senci vzniklo nové občianske združenie, ktorého 
činnosť bude v meste viditeľná. Na akciách zozbierali dotazy od občanov, ktoré 
predostrel na zasadnutí. Niektoré otázky sú možno adresované na BSK, niektoré na 
súkromné inštitúcie. Občania sa zaujímali o novú parkovaciu politiku,  o klzisko, málo 
lekárskych špecialistov, športový obchod v Senci, revitalizácia železničnej stanice, 
verejné toalety; 

- Ing. Pavol Kvál – reagoval na dotazy, ktoré predostrel p. poslanec Kubala. Požiadal, 
aby poslanec bol prvým filtrom, ktorý odpovie a vysvetlí občanom jeho dotaz; 

- Ing. David Tengeri – poďakoval za vybudovaný výbeh pre psov na Gardenke, požiadal 
p. Papa o doriešenie zabezpečenia stránky pre poslancov. Z dôvodu neúčasti na 
predošlom zastupiteľstve vyjadril verejne súhlas k predloženému rozpočtu mesta Senec, 
hlasoval by za neho ako za celok, napriek tomu, že s niektorými časťami nesúhlasí. 
Konkrétne poplatok pre chovateľov psov, cez ktorý sa na meste vyberie 64000 sa 
nedáva späť pre chovateľov psov v celej výške (či už v podobe výbehov, alebo 
udržiavania verejnej zelene) – s tým nesúhlasí; 
Informoval sa o spoločnosti REPSOL – zberný dvor, ktorej už skončilo povolenie, ale 
naďalej funguje. Apeluje na mesto, aby tlačilo na čo najrýchlejšie uzatvorenie 
prevádzky a aby do budúcna uvažovali triezvo a pri schvaľovaní obdobných prevádzok 
premýšľali dopredu, čo sa tam schvaľuje a čo sa tam môže udiať. Ďalej poukázal na 
zmätočné dopravné značenie na Boldockej ul. pri benzínovej pumpe; 
Apeluje na to, že niekedy je dobré si priznať chybu, aj na dnešnom zastupiteľstve sa 
viacerí obhajovali donekonečna, je to zbytočná činnosť. Nikto z nás nie je neomylní, to 
platí tak pre poslancov ako aj vedenie mesta, bol by rád keby sme si vedeli chybu 
priznať; 
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- Mgr. Iveta Barková -  poďakovala primátorovi mesta, že umožnil zástupcom školských 
parlamentov zo všetkých základných škôl v Senci stretnutie s primátorom. Deti si to 
veľmi cenili; 

- Ing. Pavol Kvál -  reagoval na vyjadrenie poslancov: P. Barková - cení si aktivity 
študentov. Stretnutie bolo veľmi konštruktívne, študenti mali triezvy a reálny pohľad na 
situáciu. P. Tengeri – prijatá daň za psa nemôže byť celá použitá/vrátená do potrieb pre 
psičkárov. Daň za psa sa nezníži na úroveň, ktorá sa investuje do psičkárov. To tak 
nefunguje. Ani daň, ktorú zaplatia dôchodcovia nie je celá použitá pre potreby seniorov. 
Čo sa týka REPSOLu – Okresný úrad v Senci na základe stanoviska Mesta Senec 
zamietol predĺženie povolenia prevádzky. Dopravné značenie na Boldockej ul. – to je 
vec Okresného úradu Senec – bližšie poslancov informoval aj Mgr. Matej Varga – 
referát dopravy a miestnych komunikácii na útvare výstavby a ochrany ŽP. 
 
 

18. Záver 
 

 Na záver sa p. primátor mesta poďakoval všetkým prítomným za účasť na zasadnutí 
a rokovanie Mestského zastupiteľstva o 13:00 h ukončil. 
   
 
   

....................................................   .................................................. 
     Ing. Jarmila Répássyová                      Ing. Pavol Kvál 
          prednostka MsÚ               primátor mesta  

 
 
Overovatelia zápisnice MsZ v Senci: 
 
Ing. Martina Bollová    ...................................................... 
 
 
Ing. David Tengeri     ..................................................... 
 
 

Na základe schváleného Rokovacieho poriadku Mestského zastupiteľstva v Senci, kde 
sa uvádza, že k jednotlivým bodom rokovania sa uvedie stručný záznam - vyššie uvedená 
zápisnica je stručným a písomným záznamom z rokovania MsZ. Doslovný záznam zasadnutia 
je možné vypočuť si na audionahrávke ako aj videonahrávke celého záznamu rokovania MsZ, 
ktoré sú prístupné na www.senec.sk a www.zastupitelstvo.sk. 
 
 
Zapísala: Bronislava Gašparová 
V Senci, dňa 14.02.2025       

http://www.senec.sk/
http://www.zastupitelstvo.sk/
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Priezvisko, meno, titl. UZNESENIE 

 2   3 4 5 6  7A 7B 8 8  8 
program Správa 

hl z 
kontrol 

Pozm 
Pullman 

Pozm 
Hudáko

vá 

Správa 
o kontr 
činnosti 

Rokovac
í 

poriadok 

VZN 
školy 

Cena mesta Zrušenie 
uznesenia 

Prevod 
majetku 
ZŠ Mly 

Pozm 
Pullman 

Pozm 
Príbelský 

Regulacia 
vyhr park 

miest 

Mgr. Peter Príbelský Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
Ing. Rudolf  Bittner Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z O 
Ľuboš Várady Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z 
Monika Macháčková Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z O Z 
Ing. Mária Hudáková Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z O Z 
Jana Turanská Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z O Z 
Andrea Šlosárová Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z P Z 
Ing. Martina Bollová Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z P Z 
Mgr. Iveta Barková Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z P Z 
Peter Kmeť Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z P Z 
Ing. Ján Pullman Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z P Z 
Eduard Kubala Z Z Z Z Z Z Z Z N Z Z O Z 
Ing. David Tengeri Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z P Z 
Mgr. Gyula Bárdos N N N N N N N N N N N N N 
PhDr. Gabriella Németh Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z O Z 
Mgr. Rudolf Galambos Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z O Z 
PhDr. Mgr. Tomáš Mókoš Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z O Z 
Kristína Harvanová Černayová  Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z O Z 
Ing. arch. Richard Pauer Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z O Z 
Ing. Juraj Gubáni Z Z Z Z

 
Z Z Z Z Z Z Z O Z 

Ing. Róbert Podolský Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z Z O Z 
Z – hlasoval za 

 

 

20 20 20 20 20 20 20 20 19 20 20 3 19 

 
P – hlasoval proti - - - - - - - - - - - 6 - 
O – zdržal sa hlasovania - - - - - - - - - - - 11 1 
N – neprítomný 1 1 1 1 1 1 1 1 2 1 1 1 1 
 - nehlasoval - - - - - - - - - - - - - 
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9 10 11 12 13 14        
parkova
cí dom 

Obnova 
budovy 
Pribino 

Prevod 
kontaj 
Rapids 

Odkúpe
nie 

Kissko. 

Odkúp. 
Debnáro

vá 

Odmena 
hl 

kontrol 

       

Mgr. Peter Príbelský Z Z Z Z Z Z        
Ing. Rudolf  Bittner Z N Z Z Z Z        
Ľuboš Várady Z Z Z Z Z Z        
Monika Macháčková Z Z Z Z Z Z        
Ing. Mária Hudáková Z Z Z Z Z O        
Jana Turanská Z Z Z Z Z O        
Andrea Šlosárová Z Z Z Z Z O        
Ing. Martina Bollová Z Z Z Z Z O        
Mgr. Iveta Barková Z Z Z Z Z O        
Peter Kmeť Z Z Z Z Z O        
Ing. Ján Pullman Z Z Z Z Z O        
Eduard Kubala Z Z Z Z Z Z        
Ing. David Tengeri Z N Z Z Z Z        
Mgr. Gyula Bárdos N N N N N N        
PhDr. Gabriella Németh Z Z Z Z Z Z        
Mgr. Rudolf Galambos Z Z Z Z Z Z        
PhDr. Mgr. Tomáš Mókoš Z

 
Z Z Z Z Z        

Kristína Harvanová Černayová  Z Z Z Z Z Z        
Ing. arch. Richard Pauer Z Z Z Z Z Z        
Ing. Juraj Gubáni Z Z Z Z Z Z        
Ing. Róbert Podolský Z Z Z Z Z Z        
Z – hlasoval za 

 

 

20 18 20 20 20 13        

 
P – hlasoval proti - - - - - -        
O – zdržal sa hlasovania - - - - - 7        
N – neprítomný 1 3 1 1 1 1        
 - nehlasoval - - - - - -        
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Mgr. Peter Príbelský              
Ing. Rudolf  Bittner              
Ľuboš Várady              
Monika Macháčková              
Ing. Mária Hudáková              
Jana Turanská              
Andrea Šlosárová              
Ing. Martina Bollová              
Mgr. Iveta Barková              
Peter Kmeť              
Ing. Ján Pullman              
Eduard Kubala              
Ing. David Tengeri              
Mgr. Gyula Bárdos              
PhDr. Gabriella Németh              
Mgr. Rudolf Galambos              
PhDr. Mgr. Tomáš Mókoš              
Kristína Harvanová Černayová               
Ing. arch. Richard Pauer              
Ing. Juraj Gubáni              
Ing. Róbert Podolský              
Z – hlasoval za 

 

 

             

 
P – hlasoval proti              
O – zdržal sa hlasovania              
N – neprítomný              
 - nehlasoval              
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